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Verslag commissie Bestuur en Middelen 
 

Woensdag 4 december 2013 van 19:30 tot  
22:00  uur raadzaal gemeentehuis Leudal 

  

Voorzitter: Dhr J. van den Beuken (plv)  Commissiegriffier: J. Lommen 

Leden:  
Leon Linssen en Har Beurskens (Samen Verder) 
Berry Hermans en Maan Arkenbosch (Ronduit 

Open) 
John van den Beuken en Collin Prumpeler (CDA) 

Evert Kneepkens (VVD) 
Leon van Kessel (Progressief Leudal) 
Mart Janssen(PvdA)  

Hans Wierts (AL) 
Ben Ubachs (LC) 

Afwezig: 
 
 

 
 

Evert Kneepkens 
 
 

Ter vervanging aanwezig: 
Roel Sniekers (VVD) 

Aanwezige portefeuillehouder(s) 
De heer Drs. J. van der Stappen 

De heer Mr. A. Thomassen 
De heer Drs. P. Vogels 
Afgemeld: de heren P. Verlinden en A. Verhoeven 

Ambtelijke ondersteuning  
Mw. J. van Aaken en de heer A. Rikken 

Deelname door derden  

De heer Jan Snoeks, directeur  Westrom  bij agen-
dapunt 6f. 

 

Aantal insprekers: -- Aantal publieke tribune:5 personen 
 

 

Nr Onderwerp 

1 Opening 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Hij bedankt Mw. Ria Teluij 
voor het door haar vervulde voorzitterschap de afgelopen periode en laat dat vergezeld gaan van 

een kleine stoffelijke blijk van waardering.  Hij verwelkomt speciaal de heer Ben Ubachs die na-
mens de fractie Leudal Centraal de vergaderingen zal bijwonen. Verder memoreert hij het afscheid 

van de heer R. Strijbosch (RO) die deze commissie heeft verlaten. 
Vervolgens maakt hij melding van de afwezigen en de vervanging zoals bovenstaand is vermeld. 

 

Nr Onderwerp 

2 Vaststellen agenda 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De agenda wordt conform concept vastgesteld. 

 

Nr Onderwerp 

3 Verslag vorige vergadering 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Het verslag wordt cf. vastgesteld. 
Opgemerkt wordt dat de toezegging van een voortgangsrapportage over Vitaal Leudal, vergelijk-
baar met de voortgangslijst zoals die in de commissie Samenleving gebruikt wordt voor de pro-

jecten nog niet is gestand gedaan. Dit wordt opgenomen in de actiepuntenlijst. 

 

Nr Onderwerp 

4 Bespreken actiepuntenlijst 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Er is inmiddels en actiepunt opgenomen dat moet leiden tot een voortgangslijst voor het project 
Leudal Vitaal zoals ook gebruikt in de commissie Samenleving voor de projecten. 

 

Nr Onderwerp 

5 Spreekrecht niet commissieleden 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Er heeft zich niemand gemeld voor het spreekrecht 

 

Nr Onderwerp 

6a Raadsvoorstel verordening afvalstoffenheffing 2014  

 Conclusie / besluit / advies:  
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 De gestelde vragen zullen via de raadsvragenprocedure worden uitgezet en behandeld 
De commissie acht het voorstel bespreekrijp voor de vergadering van de gemeenteraad van 17 

december 2013 en geeft daarbij in overweging dit zonder beraadslagingen te doen.  

  

Nr Onderwerp 

6b Raadsvoorstel Wijziging verordening Marktgelden 2009 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De reden voor verhoging van het tarief met 6% verdeeld over twee jaar is het gevolg van de re-
guliere prijscompensatie. Vanaf 2009 is het tarief al gelijk. De genoemde promotieactiviteiten be-
staan onder meer uit publicaties in het Leudalnieuws. De marktgelden zijn voor 20% kostendek-

kend. Er zal nog navraag gedaan worden naar de tarieven in de omliggende gemeenten. De com-
missie acht het voorstel bespreekrijp voor de vergadering van de gemeenteraad van 17 december 
2013 en geeft daarbij in overweging dit zonder beraadslagingen te doen. 

 

Nr Onderwerp 

6c Raadsvoorstel wijziging Legesverordening / aanpassing tarieventabel 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Er is een notitie over kostendekkendheid van de tarieven bijgevoegd naar aanleiding van een door 

de raad aangenomen motie uit 2011. De notitie zal verder verfijnd worden en in juni 2014 zal een 
voorstel naar de raad komen hieromtrent De gevolgen van de reorganisatie voor de hoogte van de 
kosten en de digitalisering zullen daarin worden meegenomen. Daarbij zal dan ook een voorstel 

zitten ter vaststelling van nieuwe tarieven.  De commissie vraagt aandacht voor afronding van 
bedragen. Daarnaast worden enkele technische vragen gesteld die doorgeleid worden via de 

raadsvragenprocedure. 
De commissie acht het voorstel bespreekrijp voor de vergadering van de gemeenteraad van 17 
december 2013.  

 

Nr Onderwerp 

6d Raadsvoorstel vaststelling tarieven onroerende zaakbelastingen 2014 

 Conclusie / besluit / advies:   

 

 
 

De vaststelling van de verhoging van de onroerendzaakbelasting is reeds aan de orde geweest bij 

de begrotingsbehandeling. Dit voorstel is hiervan een gevolg. 
De commissie acht het voorstel bespreekrijp voor de vergadering van de gemeenteraad van 17 
december 2013 en geeft daarbij in overweging dit zonder beraadslagingen te doen. Wel wordt ge-

vraagd om een stemverklaring te kunnen afgeven.  

 

Nr Onderwerp 

6e 3e raadsrapportage 2013 en vaststelling hieruit voortvloeiende begrotingswijzigingen  

 Conclusie / besluit / advies:  

 De commissie vraagt of het niet mogelijk is om beter te ramen. Bij elke rapportage lijkt het wel of 
de tekorten minder worden (tussen de 2e en 3e is het tekort met meer dan 300.000,00 teruggelo-
pen, en de rekening zal wel weer een overschot te zien geven. Als dit soort dingen bekend zijn, 

had wellicht een belastingverhoging achterwege kunnen blijven. 
Geantwoord wordt dat het gaat om echte incidentele meevallers (in casu BTW-compensatie) en 

dat die pas ingeboekt worden op het moment dat ze ons werkelijk ten deel vallen. Overigens 
spreekt de portefeuillehouder zijn bezorgdheid uit over het feit of ook dit jaar alle tekorten worden 
opgeheven. Er is duidelijk een kanteling gaande. 

Daarnaast wordt nog opgemerkt dat dingen die overgeheveld worden naar de gecommitteerde 
reserve maar een keer in die pot kunnen blijven. Als daarna niet tot uitvoering is overgegaan 
vloeit het bedrag terug naar de algemene reserve en zal er een nieuw voorstel voor besteding aan 

de raad moeten worden voorgelegd. 
De portefeuillehouder zegt  dat het geld voor de participatie voor de komende jaren (2014 en 

2015) ook voor het doel gebruikt wordt waarvoor het bedoeld is. Het geld is hiervoor hard nodig. 
De commissie acht het voorstel bespreekrijp voor de vergadering van de gemeenteraad van 17 
december 2013 en geeft daarbij in overweging dit zonder beraadslagingen te doen. 

 

6f Fusieonderzoek de Risse-Westrom 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De directeur van de Westrom de heer Jan Snoek  is bij dit agendapunt aanwezig voor de beant-

woording van eventuele vragen. Het onderzoek dat door een onafhankelijk bureau is uitgevoerd 
heeft veel pluspunten laten zien, en de commissie kan ook  instemmen met het vervolgonderzoek 

en de door het college gemaakte aanvullingen hiervoor.  De reorganisatie bij de Westrom is in vol-
le gang, de ontslagen die gaan vallen zijn niet de mensen die in WsW verband werkzaam zijn. De 
Westrom moet deze reorganisatie doorvoeren om de fusie in te kunnen gaan. Het eventuele uit-

tredegeld van de gemeente Cranendonck, die uit de Risse stappen, is een zaak tussen die ge-
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meente en de Risse. Dit moet voor de fusie geregeld zijn, zodat beide partijen zonder “ballast” de 
fusie aan kunnen gaan. De heer Arkenbosch heeft een tiental vragen die hij schriftelijk zal door 

leiden.   
De commissie acht het voorstel bespreekrijp voor de vergadering van de gemeenteraad van 17 
december 2013. Of dit zonder beraadslaging kan hangt af van de beantwoording van de schrifte-

lijk ingediende vragen.  

 

6g Voorstel tot instemming 6e Meerjareninvesteringsplan GomL 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Gevraagd wordt wat er gebeurt met de gelden als de raad niet instemt met Mip6. Geantwoord 
wordt dat dit geld dan niet uitgegeven wordt en dus terugvloeit naar de algemene middelen. Er is 

discussie over hete regionaal karakter van enkel op de plannen voorkomende projecten zoals wijk 
de Donderberg, in Roermond, wijk Leuken te Weert, of een zwembad in Echt-Susteren. Zeker als 
je dit afzet tegen het feit dat de verplaatsing van de kleiwarenfabriek in Buggenum als lokaal werd 

bestempeld. De portefeuillehouder verwijst hiervoor naar de onderbouwing bij de diverse pro-
jecten.  

Voor wat betreft de kleiwarenfabriek wordt opgemerkt dat de fabriek geacht wordt de gronden die 
gemeentelijk eigendom zijn (gebruikt als kleidepot) achter te laten in dezelfde staat als destijds 
bij ingebruikname.  Het CDA kondigt een motie aan om een project voor realisering van een wie-

lerbaan in Haelen te bestempelen als regionaal project en als zodanig nog in te passen.   
De commissie acht het voorstel bespreekrijp voor de vergadering van de gemeenteraad van 17 
december 2013. 

 

7 Stand van zaken Vitaal Leudal 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Het college heeft een voorgenomen besluit genomen over de reorganisatie waarvan de verwach-
ting is dat de Ondernemingsraad hier op korte termijn mee in zal stemmen, waarna het besluit 
definitief wordt. De reorganisatie kan dan in januari 2014 van start gaan en het streven is er op 

gericht dat iedereen voor de zomervakantieperiode duidelijkheid heeft over zijn of haar nieuwe 
positie. De vragen die schriftelijk gesteld zijn door de heer Arkenbosch zullen worden beantwoord.  
Enkele vragen zijn nog niet helemaal duidelijk, er zal om nadere toelichting worden gevraagd aan 

de steller. Van verjonging van het ambtelijk apparaat zal pas vanaf 2020 echt sprake van zijn. 
Dan komt er een uitstroom op gang die niet meer regulier opgevangen kan worden. De verwach-

ting van het college en het management is nog steeds dat de uitvoering van de reorganisatie bud-
gettair neutraal kan verlopen. De gevraagde bezuinigingen zullen behaald worden, en de efficien-
cywinst zal mede ingezet worden om te kunnen investeren in kwaliteit en mobiliteit. 

 

8 Collegemedeling sociaal plan gemeente Leudal 2013  

 Conclusie / besluit / advies:  

 Zie agendapunt 7. Beide punten zijn in samenhang besproken.  

 

 

Nr Onderwerp 

9 Mededelingen en rondvraag 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De provincie heeft vandaag besloten om in het kader van de stimulering van de bouw een bedrag 
van € 990.000,00 voor de (ver)bouw van Ellenhof beschikbaar te stellen. Het college heeft hierop 

besloten dat dit geld ingezet gaat worden voor de herontwikkeling van Mariabosch. Met nog ande-
re bijdragen kan gestart worden met de bouw van 14 zorgappartementen voor het Samen Zorgen 
Huis-concept.  

Verder zijn er nog bedragen beschikbaar gesteld (samen ongeveer € 500.000,00) voor de ontwik-
keling van het centrumplan Heythuysen en voor de Beukenhof. 
Stand van zaken Grote Kampweg. Alle bestuurlijk-juridische procedures die over deze kwestie lo-

pen zijn nu bijeengebracht in één zitting.  Deze zitting is op 30 januari 2014.  Hierdoor zullen deze 
procedures ook qua beroepstermijn gelijk oplopen. De strafrechtelijke procedure is apart. Hiervoor 

komt een schouw ter plaatse door de rechtbank op 7 januari 2014. 
Met de Nieuwe Borg zijn gesprekken gevoerd op initiatief van de Nieuwe Borg om uit de impasse 
te geraken. Zij hebben een voorstel aan het college gedaan. Het college beraadt zich op een reac-

tie, maar is op voorhand niet van plan om ook maar een millimeter op te schuiven in de richting 
van Nieuwe Borg. De commissie zal op de hoogte gehouden worden. 
De 4e fase bedrijventerrein Ittervoort. De aanleg van  infrastructuur en dergelijke zal pas starten 

als er daadwerkelijk kopers zijn voor de gronden. Thans is er een koper voor een groot stuk van 
het terrein. Het college poogt nog dit jaar tot verkoop over te gaan. OML heeft in deze geen posi-

tie met betrekking tot grondverwerving, de contacten van en met OML blijken wel waardevol.  
Gevraagd wordt naar het plaatsen van bladkorven in een buurt in Ittervoort. In 2011 is dit toege-
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zegd, maar ambtelijk wordt thans gezegd dat dit niet meer mogelijk is en dat het blad op de weg 
/fietspad  geveegd kan worden waarna het door de gemeentelijke veegwagen wordt opgeruimd.        

 

Nr Onderwerp 

10 Sluiting  

 Conclusie / besluit / advies:  

 De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om  22:00  uur. De 

volgende vergadering is op woensdag 29 januari 2014 

 


